

銅盾牌

Bronze Shields

列王記上 1 Kings 14:25-28

25 羅波安王第五年、埃及王示撒上來攻取耶路撒冷。 26 奪了耶和華殿和王宮裡的寶物、盡都帶走、又奪去所羅門製造的金盾牌。 27 羅波安王製造銅盾牌代替那金盾牌、交給守王宮門的護衛長看守。 28 王每逢進耶和華的殿、護衛兵就拿這盾牌、隨後仍將盾牌送回、放在護衛房

25 It happened in the fifth year of King Rehoboam that Shishak king of Egypt came up against Jerusalem. 26 And he took away the treasures of the house of the LORD and the treasures of the king's house; he took away everything. He also took away all the gold shields which Solomon had made. 27 Then King Rehoboam made bronze shields in their place, and committed them to the hands of the captains of the guard, who guarded the doorway of the king's house. 28 And whenever the king entered the house of the LORD, the guards carried them, then brought them back into the guardroom.

撒母耳記上 1 Samuel 15:26-28

26 撒母耳對掃羅說、我不同你回去、因為你厭棄耶和華的命令。耶和華也厭棄你作以色列的王。27 撒母耳轉身要走、掃羅就扯住他外袍的衣襟、衣襟就撕斷了。28 撒母耳對他說、如此、今日耶和華使以色列國與你斷絕、將這國賜與比你更好的人。

26 But Samuel said to Saul, "I will not return with you, for you have rejected the word of the LORD, and the LORD has rejected you from being king over Israel." 27 And as Samuel turned around to go away, Saul seized the edge of his robe, and it tore. 28 So Samuel said to him, "The LORD has torn the kingdom of Israel from you today, and has given it to a neighbor of yours, who is better than you.

撒母耳記上 1 Samuel 15:29-31

29 以色列的大能者、必不至說謊、也不至後悔。因為他迥非世人、決不後悔。30 掃羅說、我有罪了、雖然如此、求你在我百姓的長老、和以色列人面前抬舉我、同我回去、我好敬拜耶和華你的神。31 於是撒母耳轉身跟隨掃羅回去、掃羅就敬拜耶和華。

29 And also the Strength of Israel will not lie nor relent. For He is not a man, that He should relent.” 30 Then he said, “I have sinned; yet honor me now, please, before the elders of my people and before Israel, and return with me, that I may worship the LORD your God.” 31 So Samuel turned back after Saul, and Saul worshiped the LORD.

屬靈追求的基本動作

- 讀經與禱告

Basic Training for Spiritual Growth

- Bible Reading and Prayers

詩篇 Psalm 119:127-131

127 所以我愛你的命令、勝於金子、更勝於精金。128 你一切的訓詞、在萬事上、我都以為正直。我卻恨惡一切假道。129 你的法度奇妙。所以我一心謹守。130 你的言語一解開、就發出亮光、使愚人通達。131 我張口而氣喘。因我切慕你的命令。

127 Therefore I love Your commandments; More than gold, yes, than fine gold! 128 Therefore all Your precepts concerning all things I consider to be right; I hate every false way. 129 Your testimonies are wonderful; Therefore my soul keeps them. 130 The entrance of Your words gives light; It gives understanding to the simple. 131 I opened my mouth and panted,

詩篇 Psalm 119:162

我喜愛你的話、好像人得了許多擄物。

I rejoice at Your word

As one who finds great treasure.

路加福音 Luke 6:12-13

12 那時、耶穌出去上山禱告。整夜禱告 神。13 到了天亮、叫他的門徒來。就從他們中間挑選十二個人、稱他們為使徒。

12 Now it came to pass in those days that He went out to the mountain to pray, and continued all night in prayer to God. 13 And when it was day, He called His disciples to Himself; and from them He chose twelve whom He also named apostles:

馬太福音 Matthew 14:22-23

22 耶穌隨即催門徒上船、先渡到那邊去、等 he 叫眾人散開。23 散了眾人以後、他就獨自上山去禱告。到了晚上、只有他一人在那裡。

22 Immediately Jesus made His disciples get into the boat and go before Him to the other side, while He sent the multitudes away. 23 And when He had sent the multitudes away, He went up on the mountain by Himself to pray. Now when evening came, He was alone there.

屬靈追求的基本動作

- 讀經與禱告
- 安靜等候神

Basic Training for Spiritual Growth

- Bible Reading and Prayers
- Quietly Wait upon the Lord

以賽亞書 Isaiah 64:4

從古以來人未曾聽見、未曾耳聞、未曾眼見、在你以外
有甚麼神為等候他的人行事。

4 For since the beginning of the world
Men have not heard nor perceived by the ear,
Nor has the eye seen any God besides You,
Who acts for the one who waits for Him.

哥林多後書 2 Corinthians 3:17-18

17 主就是那靈、主的靈在那裡、那裡就得以自由。18 我們眾人既然做著臉、得以看見主的榮光、好像從鏡子裡返照、就變成主的形狀、榮上加榮、如同從主的靈變成的。

17 If anyone defiles the temple of God, God will destroy him. For the temple of God is holy, which temple you are. 18 Let no one deceive himself. If anyone among you seems to be wise in this age, let him become a fool that he may become wise.

詩篇 Psalm 68:12-13

12 統兵的君王逃跑了、逃跑了。在家等候的婦女、分受所奪的。13 你們安臥在羊圈的時候、好像鴿子的翅膀鍍白銀、翎毛鍍黃金一般。

12 “Kings of armies flee, they flee,
And she who remains at home divides the spoil.
13 Though you lie down among the sheepfolds,
You will be like the wings of a dove covered with silver,
And her feathers with yellow gold.”

屬靈追求的基本動作

- 讀經與禱告
- 安靜等候神
- 敬拜讚美神

Basic Training for Spiritual Growth

- Bible Reading and Prayers
- Quietly Wait upon the Lord
- Praise and Worship God

詩篇 Psalm 149:5-9

5 願聖民因所得的榮耀高興。願他們在床上歡呼。6 願他們口中稱讚 神為高、手裡有兩刃的刀。7 為要報復列邦、刑罰萬民。8 要用鍊子捆他們的君王、用鐵鐐鎖他們的大臣。9 要在他們身上施行所記錄的審判。他的聖民都有這榮耀。你們要讚美耶和華。

5 Let the saints be joyful in glory; Let them sing aloud on their beds.
6 Let the high praises of God be in their mouth, And a two-edged sword in their hand, 7 To execute vengeance on the nations, And punishments on the peoples; 8 To bind their kings with chains, And their nobles with fetters of iron; 9 To execute on them the written judgment— This honor have all His saints.
Praise the LORD!

屬靈追求的基本動作

- 讀經與禱告
- 安靜等候神
- 敬拜讚美神
- 謙卑與順服

Basic Training for Spiritual Growth

- Bible Reading and Prayers
- Quietly Wait upon the Lord
- Praise and Worship God
- Humbleness and Obedience

箴言 Proverbs 6:16-19

16 耶和華所恨惡的有六樣、連他心所憎惡的共有七樣。

17 就是高傲的眼、撒謊的舌、流無辜人血的手、18 圖謀惡計的心、飛跑行惡的腳、19 吐謊言的假見證、並弟兄中布散分爭的人。

16 These six things the LORD hates,
Yes, seven are an abomination to Him:

17 A proud look,

A lying tongue,

Hands that shed innocent blood,

18 A heart that devises wicked plans,

Feet that are swift in running to evil,

19 A false witness who speaks lies,

And one who sows discord among brethren.

以賽亞書 Isaiah 57:15

因為那至高至上、永遠長存、名為聖者的如此說、我住在至高至聖的所在、也與心靈痛悔謙卑的人同居、要使謙卑人的靈甦醒、也使痛悔人的心甦醒。

15 For thus says the High and Lofty One
Who inhabits eternity, whose name is Holy:
“I dwell in the high and holy place,
With him who has a contrite and humble spirit,
To revive the spirit of the humble,
And to revive the heart of the contrite ones.

彼得前書 1 Peter 5:5-6

5 你們年幼的、也要順服年長的。就是你們眾人、也都要以謙卑束腰、彼此順服。因為 神阻擋驕傲的人、賜恩給謙卑的人。6 所以你們要自卑、服在 神大能的手下、到了時候他必叫你們升高。

5 Likewise you younger people, submit yourselves to your elders. Yes, all of you be submissive to one another, and be clothed with humility, for

“God resists the proud,
But gives grace to the humble.”

6 Therefore humble yourselves under the mighty hand of God, that He may exalt you in due time,

馬太福音 Matthew 11:29

我心裡柔和謙卑、你們當負我的軛、學我的樣式、這樣、你們心裡就必得享安息。

Take My yoke upon you and learn from Me, for I am gentle and lowly in heart, and you will find rest for your souls.

提多書 Titus 1:6, 10

6 若有無可指責的人、只作一個婦人的丈夫、兒女也是信主的、沒有人告他們是放蕩不服約束的、就可以設立。

10 因為有許多人不服約束、說虛空話、欺哄人。那奉割禮的、更是這樣。

6 if a man is blameless, the husband of one wife, having faithful children not accused of dissipation or insubordination.

10 For there are many insubordinate, both idle talkers and deceivers, especially those of the circumcision,

羅馬書 Romans 13:1-2

1 在上有權柄的、人人當順服他。因為沒有權柄不是出於神的。凡掌權的都是 神所命的。2 所以抗拒掌權的、就是抗拒 神的命。抗拒的必自取刑罰。

Let every soul be subject to the governing authorities. For there is no authority except from God, and the authorities that exist are appointed by God. 2 Therefore whoever resists the authority resists the ordinance of God, and those who resist will bring judgment on themselves.

神注重我們所是的，過於我們所作的，
真實的工作乃是生命的流露，
算得數的事奉總是基督的活出，
將自己獻給神，不是為神作工乃是讓神作工，
凡不讓神作工的，就不能為神作工
~ 倪柝聲

God values who we are more than what we do.

True workmanship is the outpouring of life.

Accountable service is always living out Christ from within.

Give yourself to God – it's not working for Him, but let Him work.

Those who won't let God work can't work for God.

~ Watchman Nee

哥林多前書 1 Corinthians 3:12-15

12 若有人用金、銀、寶石、草木、禾楷、在這根基上建造。 13 各人的工程必然顯露。 因為那日子要將他表明出來、有火發現。 這火要試驗各人的工程怎樣。 14 人在那根基上所建造的工程、若存得住、他就要得賞賜。 15 人的工程若被燒了、他就要受虧損。 自己卻要得救。 雖然得救乃像從火裡經過的一樣。

12 Now if anyone builds on this foundation with gold, silver, precious stones, wood, hay, straw, 13 each one's work will become clear; for the Day will declare it, because it will be revealed by fire; and the fire will test each one's work, of what sort it is. 14 If anyone's work which he has built on it endures, he will receive a reward. 15 If anyone's work is burned, he will suffer loss; but he himself will be saved, yet so as through fire.

屬靈追求的基本動作

- 讀經與禱告
- 安靜等候神
- 敬拜讚美神
- 謙卑與順服

Basic Training for Spiritual Growth

- Bible Reading and Prayers
- Quietly Wait upon the Lord
- Praise and Worship God
- Humbleness and Obedience